College Saint Louis Clemenceau

BEIRUT - CLEMENCEAU



LBN100037

REF		DESCRIPTION	UNIT	UNIT PRICE	QTY	TOTAL PRICE	COMMENTS
1		PAINTING AND PLASTERING WORK					
1.1	تقديم 3 طباقات من الدهان، صناعة لبنانية بنوعية جيدة بأشراف المهندس المشرف(وجه أساس ووجهيين دهان), العمل يتضمن الحف جيدا قبل البدأ بالأعمال، المعجونة، تغطية الجدران بشكل جيد وتقديم كل ما بلزم.	Provide three layers of paint local industry (primary coat, 2 coats), work includes scrubbing ,filling holes and cracks and all needed.	m2		1600	USD 0.00	
1.2	تزويد وتركيب ورقة للجدران والسقف وأينما يلزم,على ان تكون الطبقة الأولى رشة مسمار والثانيه طبقة من الباطون والعمل يتضمن إغلاق جميع الفتحات والفجوات في الجدران والسقف وتكحيل حول الأبواب والشبابيك وتغطية الأماكن أينما يلزم.	Provide and apply plastering for the walls, roofs, and wherever needed . work includes a layer of spatter dash followed by another layer of concrete mixture, closing openings, filling gaps and grouting around doors and windows and covering where needed.	m2		200	USD 0.00	
1.3	تركيب سقف مستعار	False ceiling istallation for external hallway	m2		100	USD 0.00	
2		SANITATION WORK					
2.1	تزويد و تركيب حنفية مياه	Provide and install new water tap with all its connections	U		8	USD 0.00	
2.2	تزويد وتركيب شبكة صحية تشمل خطوط مياه تغذية و صرف باستخدام أنابيب PPR وقساطل PVC للصرف الصحي والعمل يتضمن الحفر,مد المجرور على طبقه من الرمار,ردمه, اعادة نغطيته بطبقه باطون اسمنتيه ووصلها الى المجرور الرئيسي والعمل على توصيل المياه من الخزان لجميع الأدوات الصحية, حفر في الجدران وتغطيتها لاحقا وكل ما يلزم من أدوات وصمامات ووصلات وإكسسوارات ومواد لإنهاء الأعمال.	Provide and install a water and drainage grid, by using PPR pipes and PVC pipes for drainage. Work includes excavation in walls and ground and laying the pipes on a sand layer, cover it by concrete layer and connect to the main internal pipes to the outer existing system, connecting water from the source to the water tank and from the tank to the fixtures also includes opening in the walls, installation and covering and all needed tools, valves, connections, elbows for finishing the work.	U		2	USD 0.00	
2.3	تزويد وتركيب مقعد حمام تصميم افرنجي نوعية ليسيكو أو ما يعادله بموافقة المهندس المشرف,مع صندوق وعدة صندوق وسيفون وتوصيلها إلى المجرور وتوصيل المياه وتركيب حنفية شطافة 1/2" خرطوم وزاوية كروم وصمام وتوصيلها بالماء مع كافة التوصيلات من الخزان.	Provide and install W.C seat European design, Lecico made or equivalent for it, approved by the engineer. Complete with flushing cittern, water and sewer connection needed hose bib 1/2" with hose and chrome angle valve, and make good finishing.	U		9	USD 0.00	
2.4	تزويد وتركيب مغسله لون ابيض نوعيه ليسيكوأو ما يعادله بموافقة المهندس المشرف, قياس (60*40 سم) والعمل يتضمن التوصيل للريغار والصمامات وكافة والإكسسورات (سلسلة ومقبس) والتوصيلات من أجل الصرف وأيضا توصيل الماء اللبارد والساخن من الخزان والسخان وتقديم كل ما يلزم لاتهاء العمل. مع خلاط	Provide and install an approved Lecico or equivalent for it, approved by the engineer, white glazed fireclay wash basins of (60*40cm), complete with waste fitting mixer, plug and chain, water supply pipe work from the water tank and heater, waste to nearest gully trap. complete with all accessories and fittings needed. with mixer	U		8	USD 0.00	
2.5	تزويد وتركيب مصفاة للشطف والعمل يتضمن غطاء من الستانليس قياس (15*15سم) وتقديم كل ما يلزم لانهاء العمل.	Provide and install floor drain (15*15 cm) with stainless steel covered and complete with all accessories and fittings needed.	U		2	USD 0.00	
2.6	العمل على توصيل المياه من الخزان لجميع الأدوات الصحية	PVC pipes to connect water from the source to the water tank and from the tank to the fixtures	lm		30	USD 0.00	
3		TILING AND ISULATION WORK					
3.1	تقديم وتركيب بلاط سراميك محلي الصنع لأرض الحمام والعمل يتضمن خليط من الباطون سماكة 25 مم تحت البلاط وفرشة رمل سماكة 50 مم وتعبأت الفراغات بين البلاطات بترابة بيضاء.	Provide and install ceramic tiles locally made for toilet floor laid on 25mm thick mortar bed, over an initial 50 mm thick sand bed and the work also includes filling the joints with white cement.	m2		35	USD 0.00	
3.2	تزويد وتركيب بلاط سراميك محلي الصنع لجدران الحمامات.العمل يتضمن تعبئة الفراغات بين البلاطات بترابة بيضاء وتلوينة.	Provide and install ceramic tiles local made for the toilets walls fill with white cement and color.	m2		60	USD 0.00	
4		CARPENTRY WORK					
4.1	تزويد وتركيب باب خشب (3.3سم خشب سويدي وعمم خشب مضغوط MDF أو ما يعادله بموافقة المهندس المشرف, من الجهتين) قياس (بين 80 و 110سم) وسماكة 45 مم والعمل يتضمن الحاجب, الواح الباب, قفل يال, مقبض, طبقتين من الدهان وكل ما يلزم من أدوات. و بحسب رأي المهندس المشرف.	Provide and install a single panel timber door (3.3 cm Swedish timber, 6 mm MDF or equivalent for it, approved by the engineer, from both sides) sized between 80 and 110 cm. Complete with hardware, key lock Yale, handle, two coats of paint and all accessories and fittings needed.	U		9	USD 0.00	
4.2	صيانة وتثبيت وتنظيف جميع الابواب الخشبية , ويشمل العمل القص وتركيب ألواح وقطع خشبية عند اللزوم ومعجونة و تقديم كل الأدوات اللازمة من (مقابض,عزل من الهواء والمطر, زجاج, منخل).	Repairing, fixing and cleaning all wooden doors. work includes cutting, installing new panels and boards, putty providing all needed accessories (handles, wind and rain isolation, glass, mesquite mesh)	U		9	USD 0.00	

	To a March 1 a March 2 and Tay	Repairing, fixing and cleaning all wooden					
4.3	صيانة وتثنيت وتنظيف جميع الشبابيك الخشبية , ويشمل العمل القص وتركيب الواح وقطع خشبية عند اللزوم ومعجونة و تقديم كل الأدوات اللازمة من (مقابض,عزل من الهواء والمطر, زجاج, منخل).	windows. work includes cutting, installing new panels and boards, putty providing all needed accessories (handles, wind and rain isolation, glass, mesquite mesh)	U		29	USD 0.00	
5		ELECTRICAL WORK					
5.1	تقديم وتركيب نقطة كهرباء (لمبة) لكل الغرف والكريدور الجانبي والعمل يتضمن الدوية والكبسة واللمبه 85 وات وكل الادوات الازمه للتثبيت بالاضافة الى كاش كابل.	Provide and install (in classrooms and hallway) complete electrical points with rounded, backlight switch, lamp 85W Philips efficient light energy saving honey with all fittings needed including cache cable.	U		18	USD 0.00	
5.2	تركيب وتثبيت نقطة انارة كهربائيه للحمام مع بيت لحماية اللمبة .	Provide and fix Lighting point for bathroom covering lamp (clop)	U		11	USD 0.00	
5.3	تركيب وتثبيت برايز كهربائية ومفاتيح (كبسات) الإنارة مع تامين جميع الادوات اللازمه والتوصيلات للوحة التحكم.	Provide and install electrical socket and lighting switches outlet in Work includes electrical wiring and covering and all needed connections and accessories.	U		29	USD 0.00	
5.4	توريد تركيب شفاط هواء	Supply and installation of toilet fan different size	U		9	USD 0.00	
6		ALUMINUM WORK					
6.1	تزوید و ترکیب درابزین المنیوم للممر	provide and install aluminum railing for the external hallway	Lm		45	USD 0.00	
TOTAL COST							